
 

 

ZAPISNIK 
19. redne seje Sveta Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, 

 
ki je bila v ponedeljek, 17. 4. 2023, ob 20. uri v sejni sobi Hiše mladih. 
 
Prisotni člani: Rajko Pirnat, Jožef Stakne, Konrad Steblovnik, Zoja Lešnik, Andreja Krajnc, Amadeja 
Koren in Andreja Urnaut. 
Odsotni člani: Boža Polak se je zaradi bolezni opravičila. 
Ostali prisotni: Mirjam Povh, direktorica MC Šmartno ob Paki, Janko Kopušar, župan Občine 
Šmartno ob Paki, Marjanca Rogel Peršič, predsednica Odbora za negospodarstvo in javne službe 
družbenih dejavnosti in podžupanja Občine Šmartno ob Paki 
 
Predsednik Sveta ugotovi, da je prisotnih 7 od 9 članov, tako je seja sklepčna.  
 
Za sejo je bil predlagan naslednji DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 18. redne seje; 
2. Obravnava in potrditev predlogov za spremembe in dopolnitve Poslovnika Sveta Javnega 

zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, kultura, izobraževanje in šport; 
3. Začetek postopkov za imenovanje na položaj direktorja Javnega zavoda Mladinski center 

Šmartno ob Paki; 
4. Obravnava besedila za javni razpis za imenovanje na položaj direktorja Javnega zavoda 

Mladinski center Šmartno ob Paki; 
5. Razno. 

 
SKLEP 1/19: Sprejme se predlagani dnevni red 19. redne seje Sveta JZ MC ŠoP.  
 
 
1. točka dnevnega reda: Potrditev zapisnika 18. redne seje 
Razprave oz. morebitnih dopolnitev na zapisnik ni bilo. 
 
SKLEP 2/19: Potrdi se zapisnik 18. redne seje.  
 
 
2. točka dnevnega reda: Obravnava in potrditev predlogov za spremembe in dopolnitve 
Poslovnika Sveta Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, kultura, izobraževanje in 
šport  
 



 

 

Ob vabilu na 19. redno sejo so člani Sveta JZ MC dobili tudi naslednje gradivo s predlogi 
sprememb. 
Predsednik Sveta je odprl razpravo. 
Ga. Rogel Peršič je vprašala, če je Svet glede dotične tematike pridobil kakšno pravno mnenje, in 
izrazila pomislek glede razlike v načinu glasovanja (javno/tajno) v posameznih krogih glasovanja. 
Meni, da naj ostane pri eni vrsti glasovanja (torej ali javno ali tajno). Predsednik Sveta je pojasnil, 
da bi javno glasovanje zmanjšalo možnosti »preračunavanja«, predvidljivosti napram tajnemu 
glasovanju. Pravnega mnenja ni bilo mogoče dobiti, saj je pravnica pri ustanoviteljici pregledovala 
temeljne akte primerljivih zavodov, ki pa nimajo tako »razdelanega« poslovnika, kot je poslovnik 
našega zavoda.  
 
K besedi je bil pozvan tudi župan kot predstavnik ustanoviteljice zavoda, ki je med drugim povedal, 
da bo na naslednji seji prisotnih ponovno 5 članov ustanovitelja, go. Rogel Peršič bo zamenjal g. 
Slemenšek, ter da verjame, da bo Svet JZ MC korektno izpeljal ponovni razpis. 
 
Predsednik Sveta JZ MC je predlagal, da se člani o predlogih najprej pogovorijo. Izpostavil je dilemo 
glede tajnega glasovanja na daljavo, ki ga vsebuje predlog 3.  
 
G. Steblovnik je povedal, da je to stalna praksa, in sicer dobi glasovalec glasovnico, ki jo izpolnjeno 
vloži v posebno kuverto, vse skupaj pa nato še v dodatno kuverto, na katero se zapiše naslov. 
Komisija nato iz naslovljene kuverte vzame kuverto z glasovnico in jo odloži v skrinjico. V tem 
primeru bi seveda morali tudi člani, prisotni na seji, svoje glasovnice prav tako vstaviti v posebne 
kuverte in jih nato odložiti v skrinjico. 
 
Debata o glasovanju na daljavo se nadaljuje, člani Sveta ugotavljajo, da bi glasovanje v tem 
primeru moralo biti predčasno, če pa bi nekdo zbolel na dan glasovanja, pa v bistvu ne bi mogel 
glasovati tajno na daljavo. Ga. Urnaut je imela pomislek o glasovanju na daljavo v primeru drugega 
kroga.  
 
G. Stakne podpira spremembo poslovnika, in sicer bi sam izbral prvi predlog spremembe, saj bi s 
tem veliko dilem in nadaljnjih težav pri glasovanju izpadlo. Sam bi dodal predčasno glasovanje na 
daljavo. Odločitve o točkovanju prispelih vlog ne bi sprejemal v tem koraku.  
 
Predsednik je povzel dozdajšnje komentarje, in sicer 1. sprememba poslovnika se izpelje; 2. vključi 
se možnost predčasnega glasovanja in 3. meril in točkovanja prispelih vlog se ne uvede. 
 
Ga. Povh je pojasnila videnje glede meril in točkovanja na podlagi izbire novih sodelavcev v 
zavodu. Vsi, ki izpolnjujejo pogoje razpisa, so uvrščeni na listo kandidatov. Na enem izmed 



 

 

preteklih razpisov je sama kandidate izbrala po predhodno postavljenih merilih, ki so bili v tem 
primeru osnovni pogoji za prijavo na razpis, in se je na kandidatno listo uvrstilo npr. 17 od 25 
prejetih vlog. O tem je vodila preglednico. Kandidate v ožjem izboru je ocenjevala na podlagi 
izkušenj, referenc in na podlagi razgovora. V nadaljevanju pojasni še pridobivanje pravnega 
mnenja, o čemer je povedala, da je govorila z nekaj pravnimi službami, ki so imele svoja, tudi 
različna mnenja, a so te službe, ki delujejo v večinoma državnih institucijah, odklonile prošnjo za 
zapisano pravno mnenje, saj je za javne zavode, ki jih je ustanovila lokalna skupnost, zavezana 
pravna služba lokalne skupnosti.  
 
Glavno vprašanje ostaja večina prisotnih ali večina vseh. 
 
G. Steblovnik je komentiral izpostavljene točke. Sam ni proti členu Poslovnika, kakršen je zdaj, bi 
pa dodal tajno glasovanje na daljavo, ob tem se tudi sprašuje, ali bi bila za to potrebna sprememba 
Poslovnika. Vsekakor podpira spremembo Poslovnika, o kateri smo se pogovarjali na prejšnji seji. 
Sam podpira 3. predlog spremembe Poslovnika z glasovanjem na daljavo in je za to, da ostanejo 
vsa glasovanja tajna, ne glede na drugi ali morebitni tretji krog. Predlagal je še, da se v točki 50. 
člena Poslovnika »Za direktorja je izbran kandidat, ki prejeme večino od glasov vseh članov Sveta zavoda – 

5 glasov.« pred 5 doda beseda vsaj/najmanj. 
 
Predsednik je člane Sveta zavoda JZ MC povabil h glasovanju o tem, ali naj bo glasovanje samo 
tajno.  
Člani so se soglasno strinjali. Glasovali so tudi o tem, ali naj se zagotovi predčasno tajno glasovanje 
na daljavo, pri čemer morajo biti glasovnice s predčasnega glasovanja na daljavo prisotne ob 
trenutku glasovanja na seji, ter da se v postopku ne bo uveljavljalo ocenjevanje kandidatov po 
merilih. 
 
Ga. Rogel Peršič je v zvezi s slednjim dodala, da bi se lahko ocenjevanje po merilih nanašalo le na 
kandidatov program dela in vizijo ter da bi bilo dobro natančneje opredeliti pogoj »5 let delovnih 
izkušenj«. 
 
G. Stakne je menil, da se točkovanje kandidatov po merilih in pa glasovanje o kandidatih 
izključujeta, saj v primeru, da bi vse kandidate dodobra ocenili po merilih, ne bi bilo treba še 
glasovati o njih.  
 
Predsednik je povabil še h glasovanju o tem, ali je za izbiro direktorja potrebnih 5 glasov od 9, kar 
pomeni večino od vseh članov, ali je direktor izbran z večino glasov prisotnih članov. Za predlog je 
glasovalo 5 članov Sveta, zato je predlog, da je za direktorja izbran kandidat, ki dobi 5 glasov od 
vseh, devetih, članov Sveta, sprejet.  



 

 

 
Predsednik Sveta se je navezal še na del razpisa, ki zahteva 5 let delovnih izkušenj na podobnih 
položajih, in sicer, da niso vsa podobna dela, ki jih je kandidat že opravljal, ustrezna za prijavo na 
razpis za direktorja. Direktorica zavoda je sicer pripravila podrobnejše pojasnilo, kaj so »podobna 
dela«, a se mu zdi pojasnilo preozko, oziroma preveč usmerjeno na družboslovno področje.  
 
Direktorica je pojasnila, da je želela razložiti, kaj pomeni »podobna dela«, in da je želela poudariti, 
da lahko kandidat prihaja iz kjerkoli oz. kateregakoli področja, a mora poznati delo na omenjenih 
področjih.  
 
SKLEP 3/19: Svet JZ MC Šmartno ob Paki je odločil, da je glasovanje o kandidatih za direktorja 
MC Šmartno ob Paki v vseh krogih tajno. 
 
SKLEP 4/19: Svet JZ MC Šmartno ob Paki je odločil, da se pri glasovanju za direktorja MC 
Šmartno ob Paki lahko zagotovi predčasno tajno glasovanje na daljavo. 
 
SKLEP 5/19: Svet JZ MC Šmartno ob Paki je odločil, da se predlagane točke 50. člena Poslovnika, 
ki se nanaša na točkovanje glede na merila razpisa, ne bo vključevalo v Poslovnik. 
 
SKLEP 6/19: Svet JZ MC Šmartno ob Paki je odločil, da je za direktorja izbran tisti kandidat, ki 
prejme večino, to je najmanj 5 od 9, glasov vseh članov Sveta zavoda JZ MC. 
 
 

3. točka dnevnega reda: Začetek postopkov za imenovanje na položaj direktorja Javnega zavoda 

Mladinski center Šmartno ob Paki. 

Svet zavoda mora postopek o imenovanju na položaj direktorja pričeti 6 mesecev pred potekom 

mandata v. d. direktorja. Vprašanje je, kdaj objaviti razpis.  

 

Ga. Rogel Peršič je predstavila svoje razmišljanje, in sicer da naj bi se teh 6 mesecev ne navezovalo 

na potek v.d.-jevstva, saj morda ne gre za enak postopek kot pri razpisu za direktorja, ter da z 

objavo razpisa ni treba čakati do zadnjega. Poleg tega bo zdajšnjim članom Sveta mandat potekel 

septembra in dobro bi bilo, da ta postopek do konca izpelje zdajšnji Svet.  

 

G. Steblovnik je spomnil, kaj so se člani Sveta dogovorili na prejšnjih sejah, in sicer, da mandat v. d. 

direktorice ne bi potekel med izvajanjem projektov oz. med pripravami oz. izpeljavo večjih 

prireditev.  

 



 

 

SKLEP 7/19: Svet JZ MC Šmartno ob Paki je pričel postopek za imenovanje na položaj direktorja 
Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki. 
 

 

4. točka dnevnega reda: Obravnava besedila za javni razpis za imenovanje na položaj direktorja 
Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki 
Direktorica je predstavila razlago dodanega odstavka, vezanega na pogoj 5 let delovnih izkušenj na 

podobnih delih. Smiselno je, da kandidat, ki bi prihajal iz drugih panog, dobro pozna področja 

delovanja zavoda, če ne vseh pa veliko večino, saj je direktor javnega zavoda hkrati tudi 

programski vodja – tako zaključi predsednik Sveta.  

 

G. Pirnat predlaga, da člani do naslednje seje pripravijo svoje komentarje in predloge za razpis. Na 

naslednji seji bi obravnavali tudi predloge pod 2. točko dnevnega reda in pripravili čistopis 

Poslovnika ter predlog besedila javnega razpisa.  

 

G. Steblovnik je povedal, da je mislil, da članom Sveta mandati potečejo konec leta in ne že 

septembra, zato se sprašuje, ali bomo pravočasno izpeljali postopek imenovanja direktorja, tj. do 

konca septembra. G. Pirnat mu pojasni, da je to vsekakor želja vseh. O dilemi, kdaj nastopi direktor 

svojo službo, mu Pirnat odgovori, da se lahko pogodba z direktorjem sklene takoj po končanem 

izboru, saj mandat v. d. direktorice poteka do imenovanja direktorja in največ 12 mesecev.  

 

Ga. Rogel Peršič je želela pokomentirati še del besedila razpisa, in sicer pogoj »5 let delovnih 

izkušenj«, katerega bi dopolnila v »5 let delovnih izkušenj kot vodja področja, npr. vodja 

kadrovskega oddelka, ne pa direktor, ali primerljivega zavoda«, saj so po njenem mnenju po 

prebranem ustrezni kandidati samo direktorji.  

 

G. Pirnat se je strinjal in dodal, da bi kandidat lahko bil vodja neke enote, oddelka, ne nujno 

direktor zavoda ali podjetja, da pa ta oseba ne more biti npr. vodja projektov. G. Steblovnik je 

povedal primer, da je sam bil vodja razvoja, ne bi mogel biti pa direktor, ker ni imel ustreznih znanj 

in mu je manjkalo precej izkušenj, zato je njegovo mnenje, da naj direktorsko mesto zavzame 

kandidat z »direktorskimi« izkušnjami. Predsednik Sveta je pozval, da člani Sveta zavoda JZ MC 

svoje morebitne predloge glede besedila razpisa pošljejo direktorici, da bi lahko o predlogih 

sprememb glasovali na naslednji seji, ki bo maja.  

 



 

 

SKLEP 8/19: Svet JZ MC Šmartno ob Paki se je seznanil z besedilom razpisom za imenovanje na 
položaj direktorja Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki. 
 

 

5. točka dnevnega reda: Razno 
G. Pirnat je napovedal sejo v maju, dnevni red bo vseboval naslednje točke:  

- potrditev sprememb Poslovnika Sveta JZ MC 

- oblikovanje besedila javnega razpisa za imenovanje direktorja JZ MC 

- sestava časovnice postopka imenovanja direktorja JZ MC 

- začetek postopka imenovanja novih članov Sveta JZ MC s pozivom društvom, da predlagajo 

kandidate.  

 

 

Zapisala: Amadeja Koren, 15. 5. 2023 

 

Rajko Pirnat, 
predsednik Sveta JZ MC Šmartno ob Paki 

 
 
Obveščeni: 

- vsi člani Sveta zavoda JZ MC ŠoP 
- Janko Kopušar, župan Občine Šmartno ob Paki 
- Mirjam Povh, direktorica JZ MC ŠoP 


